
КОРОСТИШІВСЬКА МІСЬКА РАДА 
м.Коростишів

П Р О Т О К О Л
другого пленарного засідання дванадцятої сесії 

міської ради VIII скликання

02 липня 2021 року сесійна зала міської ради

Загальний склад ради 
Обрано депутатів 
Міський голова 
Присутніх на сесії

Відсутні на сесії
Кворум для проведення сесії наявний.

26 депутатів 
26 
1
19 депутатів 
1 міський голова 
6 депутатів

Під час сесії працювала електронна система поіменного г олосування «Рада 
Голос», здійснено відео та аудіозапис даного засідання, сесія проведена у 
закритому режимі.

Друге пленарне засідання 12 сесії міської ради VIII скликання відкрив 
та вівміський голова Кохан І.М.

Міський голова Кохан І.М. інформував щодо регламенту роботи другого 
пленарного засідання 12 сесії міської ради VIII скликання, який встановлений 
відповідно до статті 51 Регламенту роботи Коростишівської міської ради VIII 
скликання, затвердженого рішенням II пленарного засідання 4 (скликаної 
позачергово) сесії Коростишівської міської ради VIII скликання від 29.12.2020 
№ 19.

І. Слухали: Про дообрання секретаріату.
Кохан І.М. із проханням висловити пропозиції щодо однієї кандидатури до 

складу секретаріату.

І.Виступили:
Єрмак Н.П. запропонувала дообрати до складу секретаріату депутатів 

Єсипчук Н.М. та Дейчук Л.В.
Кохан І.М. поставив на голосування дану пропозицію.

І, Вирішили: Дообрати до складу секретаріату Єсипчук Н.М. га 
Дейчук Л.В.

Голосували: «За»-18; «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували»-!
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Прийнято

II. Слухали: Про внесення змін до рішення одинадцятої сесії восьмого 
скликання (друге пленарне засідання) міської ради від 31.05.2021 року 
№201. (пр.5)

Інформація начальника фінансово-господарського відділу міської ради 
Яковенко Є.П. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

II. Виступили;
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

II. Вирішили; Прийняти рішення з питання «Про внесення змін до 
рішення одинадцятої сесії восьмого скликання (друге пленарне засідання) 
міської ради від 31.05.2021 року №201. (пр.5)»

Голосували;«За» - 19; «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» -0
Рішення прийнято

III. Слухали: Про оптимізацію бухгалтерських служб закладів 
позашкільної освіти Коростишівської міської ради.

Інформація начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради 
Джамана І.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

III. Виступили:
Єсипчук Н.М. із запитанням про проект №12 «Про затвердження 

структури та чисельності КДЮСШ Коростишівської міської ради»

Депутат Лукомсъкий М.Ю. долучився до роботи сесії.

Джаман І.В. із поясненням.
Мартишок І.В. інформував, що не буде підтримувати даний проект.
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради,.

III. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про оптимізацію 
бухгалтерських служб закладів позашкільної освіти Коростишівської 
міської ради.»

Голосували: «За» -16; «Проти»-0; «Утримались» -3; «Не голосували»-1
Рішення прийнято

IV. Слухали: Про внесення змін до Переліків першого та другого тину 
об’єктів оренди комунальної власності

Інформація першого заступника міського голови Дейчука Р.С. щодо 
обґрунтування даного проекту рішення.



IV. Виступили;
Кохан І.М. із зауваженням до Першого заступника міського голови 

Дейчука Р.С. про те, що даний Перелік формується занадто довго і в зв’язку з 
цим втрачається багато можливостей та втрат щодо оренди.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 
даного питання прийняти, як рішення ради.

IV. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про внесення змін до 
Переліків першого та другого типу об’єктів оренди комунальної власності».

Голосували: «За»- 20; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

V. Слухали: Про надання дозволу на виготовлення експертної грошової 
оцінки земельної ділянки несільськогосподарського призначення

Інформація головного спеціаліста відділу правової та кадрової роботи 
міської ради Новік О.І. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

У.Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

V. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про надання дозволу на 
виготовлення експертної грошової оцінки земельної ділянки 
несільськогосподарського призначення».

Голосували: «За»- 20; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

VI. Слухали: Про припинення договору оренди земельної ділянки 
несільськогосподарського призначення

Інформація головного спеціаліста відділу правової та кадрової роботи 
міської ради Новік О.І. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

VI. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

VI. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про припинення 
договору оренди земельної ділянки несільськогосподарського 
призначення».

Голосували: «За»- 20; «Проти»-0; «Утримались»-0; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято



VII. Слухали: Про затвердження Генеральних планів та планів 
зонування сіл Теснівка, Бобрик, Більківці, Козак Коростишівської міської 
ради Житомирської області

Інформація начальника відділу архітектури та містобудування міської ради 
Загоровської Т.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

VII. Виступили:
Ломаков Г.М. аргументував свою позицію щодо даного питання, а саме 

те, що не буде голосувати за даний проект, поки його не буде вивчено досконало 
і внесено зміни в частині с.Більківці.

Сарапійчук Ю.Л. підтримав депутата Ломакова Г.М.
Загоровська Т.В. інформувала, що в межах міста відсутні вільні земельні 

ділянки для виділення учасникам АТО, а в с.Більківці ділянки йдуть спеціально 
під забудову.

Хом’як В.І. про те, що необхідно робити розширення щоб надавати 
земельні ділянки учасникам АТО.

Підкевич Е.В. із запитанням що відбувається зараз з цими земельними 
ділянками.

Хом’як В.І.із відповіддю про те, що їх засівають ТОВ «Більківці» і ТОВ 
«Агро-Козак».

Підкевич Е.В. із запитанням чи сплачують дані товариства податки.
Хом’як В.І.відповів, що дані товариства роблять благодійні внески.
Якименко А.О. зазначив, що сплачувати податки - їх прямий обов’язок.
Підкевич Е.В. із запитанням про площу землі, яку використовують дані 

товариства.
Хом’як В.І.із відповіддю: 215 га.
Загоровська Т.В. наголосила, що неможливо переробити Генеральні 

Плани, так як вони пройшли всю процедуру.
Ломаков Г.М. звернувся із запитанням про виділення земельних ділянок 

працівникам соціальної сфери.
Мілюхін В.В. відповів, що дане питання буде винесено на засідання 

чергової сесії.
Бондарчук С.В. зазначив, що потрібно підняти питання по сплаченню 

податків ТОВ «Більківці» і ТОВ «Агро-Козак» на комісії з питань наповнення 
бюджету.

Войцехівський О.Г. підтримав Бондарчука С.В.
Полєшко 0 .10 . інформувала, що документи ТОВ «Агро-Козак» вже є у 

правоохоронних органах. Також зазначила, що на останньому засіданні комісії з 
питань наповнення бюджету було вирішено розглянути земельні питання та 
запросити старост.

Ломаков Г.М. запропонував голосувати окремо за Козак-Більківці та 
Теснівка-Бобрик.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 
питання прийняти, як рішення ради.
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Голосували: «За»- 5; «Проти»-0; «Утримались» -12; «Не голосували» -
3.

Не прийнято

Кохай І.М. поставив на голосування пропозицію: відкласти на довивчення 
затвердження планів сіл Козак та Більківці.

Голосували: «За»-19; «Проти»-0; «Утримались»-!; «Не голосували»-!).
Прийнято

VII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
Генеральних планів та планів зонування сіл Теснівка, Бобрик 
Коростишівської міської ради Житомирської області».

Голосували: «За»- 18; «Проти»-0; «Утримались»-1; «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

VIII. Слухали: Про перейменування провулку Горького в 
м.Коростишеві

Інформація начальника відділу архітектури та містобудування міської ради 
Загоровської Т.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

VIII. Слухали:
Бондарчук С.В. із дорученням до відділу архітектури та містобудування 

організувати процедуру перейменування вулиці Червоних Партизан.
Підкевич Е.В. зазначив, що також необхідно вирішити питання по 

с.Кропивні, а саме по перейменуванню вул.Волосевича (раніше - Молодіжна). 
Наголосив, що потрібно залишити назву імені Волосевича.

Бондарчук С.В. підтримав Підкевича Е.В.

VIII. Вирішили:Прийняти рішення з питання «Про перейменування 
провулку Горького в м.Коростишеві».

Голосували: «За»-19; «Проти»-0; «Утримались»-!); «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

IX. Слухали: Про затвердження структури та чисельності комунальної 
установи «Комплексна дитячо-юнацька спортивна школа» 
Коростишівської міської ради

Інформація начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради 
Джамана І.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

IX. Виступили:
Вдовіна О.В. із запитанням яка одиниця буде додаватися до структури.
Джаман І.В. відповів, що технічний працівник.
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Сарапійчук Ю.Л. зазначив про необхідність огородити стадіон 
«Шахтар».

Вдовіна О.В. запропонувала винести на розгляд гуманітарної комісії 
питання щодо звітування директора КДЮСШ Коростишівської міської ради про 
пророблену роботу.

Підкевич Е.В. із пропозицією також запросити двох заступників 
директора та розглянути їх обов’язки.

Джаман І.В. інформував, що посада другого заступника директора є 
вакантною з моменту переходу установи до Коростишівської міської ради, а 
тому кошти на дану посаду не закладено.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 
питання прийняти, як рішення ради.

IX. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
структури та чисельності комунальної установи «Комплексна дитячо- 
юнацька спортивна школа» Коростишівської міської ради»

Голосували: «За»-16; «Проти»-0; «Утримались»-4; «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

X. СлухалигПро дострокове припинення договору оренди нерухомого 
майна комунальної власності Коростишівської міської ради, укладеного з 
ПАТ «Укртелекомом»

Інформація головного спеціаліста відділу правової та кадрової роботи 
міської ради Повік О.І. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

X. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

X. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про дострокове 
припинення договору оренди нерухомого майна комунальної власності 
Коростишівської міської ради, укладеного з ПАТ «Укртелекомом»»

Голосували: «За»-17; «Проти»-1; «Утримались»-!); «Не голосували»-2.
Рішення прийнято

XI. Слухали:Про дообрання секретаріату
Кохан І.М. запропонував дообрати депутата до складу секретаріату у 

зв’язку із тим, що від роботи сесії тимчасово відлучився член секретаріату 
Підкевич Е.В.

XI. Виступили:
Лукомський М.Ю. із пропозицією власної кандидатури.
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію Лукомського М.Ю.
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XI. Вирішили: Дообрати до складу секретаріату Лукомського МЛО.

Голосували: «За»- 17; «Проти»-0; «Утримались»-!); «Не голосували»-3.
Прийнято

XII. Слухали:Про внесення змін до рішення другої (позачергової) сесії 
Коростишівської міської ради восьмого скликання від 08.12.2020 року №10 
«Про утворення виконавчого комітету Коростишівської міської ради та 
затвердження його персонального складу

Інформація заступника начальника відділу правової та кадрової роботи 
міської ради Зубро О.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XII. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про внесення змін до 
рішення другої (позачергової) сесії Коростишівської міської ради восьмого 
скликання від 08.12.2020 року №10 «Про утворення виконавчого комітету 
Коростишівської міської ради та затвердження його персонального складу»

Голосували: «За»- 4; «Проти»-0; «Утримались»-2; «Не голосували»14.
Рішення не прийнято

XIII. Слухали: Про внесення змін до рішення другої (позачергової) 
сесії міської ради від 08.12.2020 року №6 «Про затвердження персонального 
складу постійних комісій Коростишівської міської ради VIII скликання

Інформація міського голови Кохана І.М. щодо обґрунтування даного 
проекту рішення.

XIII. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XIII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про внесення змін до 
рішення другої (позачергової) сесії міської ради від 08.12.2020 року №6 
«Про затвердження персонального складу постійних комісій 
Коростишівської міської ради VIII скликання»

Голосували: «За»- 4; «Проти»-3; «Утримались»-6; «Не голосували»-7.
Рішення не прийнято

XIV. Слухали:Про затвердження структури та штатної чисельності 
Коростишівської міської ради в новій редакції

Інформація керуючої справами виконавчого комітету міської ради 
Полєшко 0 .10 . щодо обґрунтування даного проекту рішення.
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XIV. Виступили:
Лукомський МЛО. із пропозицією не затверджувати дану структуру.
Кохай І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XIV. Вирішили; Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
структури та штатної чисельності Коростишівської міської ради в новій 
редакції»

Голосували: «За»- 4; «Проти»-13; «Утримались»-3; «Не голосували»-0.
Рішення не прийнято

XV, Слухали:Про звернення депутатів Коростишівської міської ради 
щодо недопущення знищення системи адресної доставки пенсій та 
соціальних виплат сільським пенсіонерам

Інформація депутата міської ради Мартинюка І.В. щодо обгрунтування 
даного проекту рішення.

XV. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XV, Вирішили;Прийняти рішення з питання «Про звернення денутатів 
Коростишівської міської ради щодо недопущення знищення системи 
адресної доставки пенсій та соціальних виплат сільським пенсіонерам»

Голосували: «За»-17; «Проти»-0; «Утримались»-1; «Не голосували»-2.
Рішення прийнято

XVI. Слухали:Про затвердження Статуту Комунального підприємства 
«Дубовець» Коростишівської міської ради Коростишівського району 
Житомирської області в новій редакції

Інформація заступника начальника відділу правової та кадрової роботи 
міської ради Зубро О.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

ХУІ.Виступи л и:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

ХУІ.Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
Статуту Комунального підприємства «Дубовець» Коростишівської міської 
ради Коростишівського району Житомирської області в новій редакції»

Голосували: «За»- 9; «Проти»-0; «Утримались»-8; «Не голосували»-3.
Рішення не прийнято
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Кохан І.М. зауважив, що даному підприємству не дають можливість 
запрацювати, не виділяючи кошти та не затверджуючи статут.

Підкевич Е.В. із пропозицією висвітлити дану інформацію у засобах 
масової інформації з метою залучення громадськості.

Бондарчук С.В. із пропозицією створити нове комунальне підприємство та 
організувати прозорий конкурс на посаду директора.

Підкевич Е.В. зауважив, що для створення нового підприємства необхідно 
спочатку проходити всі необхідні процедури.

Вдовіна О.В. зазначила, що дане питання підлягає додаткового 
доопрацювання.

Войцехівський О.Г. аргументував позитивні сторони прийняття Статуту. 
Запропонував поставити на голосування повернення на голосування, а потім - 
розгляд даного питання вкінці засідання сесії.

Кохан І.М. поставив на голосування повернення до голосування.

Голосували: «За»-19; «Проти»-0; «Утримались»-!); «Не голосували»-1.
Прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування розгляд даного питання вкінці 
засідання сесії.

Голосували: «За»- 16; «Проти»-0; «Утримались»-2; «Не голосували»-2.
Прийнято

XVII. Слухали:Про продовження договору оренди з управлінням праці
Інформація заступника начальника відділу правової та кадрової роботи 

міської ради Зубро О.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XVII. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XVII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про продовження 
договору оренди з управлінням праці»

Голосували: «За»- 19; «Проти»-0; «Утримались»-!); «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

XVIII. Слухали:Про інформацію Бондарчука С.В. щодо оптимізації та 
скорочення у фінансовому управлінні міської ради.

Інформація заступника міського голови з питань виконавчих органів ради 
Бондарчука С.В. щодо даного питання.
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XVIII. Виступили:
Бондарчук С.В. звернувся із запитанням до начальника фінансового 

управління про наявність документів чи інформації щодо скорочення 
працівників фінансового управління міської ради.

Якименко А.О. зазначив про відсутність таких документів та інформації.
Бондарчук С.В. із пропозицією надати доручення начальнику фінансового 

управління вивчити дану ситуації та при необхідності винести це питання на 
засідання сесії.

Кохан І.М. запропонував поставити на голосування взяття інформації до 
відома.

Бондарчук С.В. знову наполягав на наданні доручення щодо структури.
Кохан І.М. повторно відмовив.
Бондарчук С.В. вкотре наголосив на своїй пропозиції і знову 

неодноразово звернувся до міського голови із вищевказаним зверненням.
Кохан І.М. зазначив, що поставить дану інформацію на голосування для 

взяття до відома.
Кохан І.М. поставив на голосування: взяти до відома інформацію 

Бондарчука С.В.

XVIII. Вирішили: Взяти до відома інформацію Бондарчука С.В. щодо 
оптимізації та скорочення у фінансовому управлінні міської ради.

Голосували: «За»- 4; «Проти»-0; «Утримались»-5; «Не голосували»-! 1.
Не прийнято

Кохан І.М. наголосив, що не буде робити того, що суперечить його 
повноваженням.

Бондарчук С.В. аргументував, що нічого із запропонованого ним не 
суперечить повноваженням міського голови. Звернувся із проханням поставити 
на голосування надати доручення начальнику фінансового управління вивчити 
дану ситуацію та при необхідності винести це питання на засідання сесії.

Кохан І.М. відповів, що надасть персональне доручення Якименку А.О. 
Також додав, що це питання є окремим та повинно бути винесено на засідання 
комісії та пройти всю процедуру.

Бондарчук С.В. із відповіддю, що це питання не є окремим.
Підкевич Е.В. зазначив, що зі сторони Бондарчука С.В. є тиск на міського 

голову.
Вдовіна О.В. підтримала Бондарчука С.В. та інформувала, що згідно 

регламенту депутати мають право вносити свої пропозиції на голосування.

Депутат міської ради Підкевич Е.В. відлучився від роботи сесії, 
(кількість присутніх депутатів - 19)

10



Бондарчук С.В. із зауваженням, що його права як депутата обмежуються. 
Додав, що він вкотре наполягає на голосуванні його пропозиції щодо надання 
доручення Якименку А.О.

Кохан І.М. із відмовою.

Бондарчук С.В. ще декілька разів звернувся із повторним проханням, на що
отримав відмову.

Бондарчук С.В. із запитанням до міського голови: «Ви обіцяєте, що 
розпорядження про скорочення та оптимізацію працівників фінансового 
управління не буде підписано без згоди сесії?»

Кохан І.М.: «ні».
Бондарчук С.В. наголосив, що ще не було розглянуто питання, які 

виносилися на розгляд гуманітарної комісії, а саме:
1. Про скасування розпорядження № 150-К.
2. Про вимоги та інформацію голови Первинної профспілкової 

організації працівників Коростишівської міської ради.

Кохан І.М. із відповіддю про те, що дані питання не було оголошено з 
голосу на І пленарному засіданні 12 сесії під час затвердження порядку денного.

Войцехівський О.Г. звернувся із проханням підняти протокол комісії з 
гуманітарних питань, де зазначено, що дані питання було розглянуто на 
вищезазначеній комісії.

Дідківський Ю.В. із доповненням до порядку денного:
1. Про надання адресної матеріальної допомоги.

Полєшко 0 .10 . інформувала, що також не було включено ще два 
питання, які пройшли розгляд комісії з питань законності.

1. Про повторне звернення депутатів Коростишівської міської ради 
про передачу майна та надання згоди на його отримання.

2. Про поновлення договору оренди земельної ділянки
несільськогосподарського призначення.

Кохан І.М. поставив на голосування повернення до голосування.

Голосували: «За»-17; «Проти»-0; «Утримались» -2; «Не голосували»-!).
Прийнято

Кохан І.М. поставив на голосування довключення до порядку денного 
питань:

1. Про повторне звернення депутатів Коростишівської міської ради 
про передачу майна та надання згоди на його отримання.

2. Про поновлення договору оренди земельної ділянки
несільськогосподарського призначення.

3. Про скасування розпорядження № 150-К.



4. Про вимоги та інформацію голови Первинної профспілкової 
організації працівників Коростишівської міської ради.

5. Про надання адресної матеріальної допомоги.

Голосували: «За»-18; «Проти»-0; «Утримались» -1; «Не голосували»-0.
Прийнято

XIX. Слухали:Про повторне звернення депутатів Коростишівської 
міської ради про передачу майна та надання згоди на його отримання

Інформація начальника фінансово-господарського відділу міської ради 
Яковенко Є.П. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XIX. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з даного 

питання прийняти, як рішення ради.

XIX. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про повторне 
звернення депутатів Коростишівської міської ради про передачу майна та 
надання згоди на його отримання».

Голосували: «За»-18; «Проти»-0; «Утримались» -0; «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

XX. СлухалшПро поновлення договору оренди земельної ділянки 
несільськогосподарського призначення

Інформація головного спеціаліста відділу правової та кадрової роботи 
міської ради Новік О.І. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XX. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XX. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про поновлення 
договору оренди земельної ділянки несільськогосподарського 
призначення»

Голосували: «За»-18; «Проти»-0 ; «Утримались»-!); «Не голосували»-!.
Рішення прийнято

XXI. Слухали:Про скасування розпорядження №150-К
Інформація заступника міського голови з питань виконавчих органів ради 

Бондарчука С.В. щодо обґрунтування даного проекту рішення.

XXI. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.
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XXI. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про скасування 
розпорядження №150-К»

Голосували: «За»-15; «Проти»-2 ; «Утримались»-!); «Не голосували»-2.
Рішення прийнято

Кохан І.М. повідомив, що буде накладати вето на дане рішення.

XXII. Слухали: Про вимоги та інформацію голови Первинної 
профспілкової організації працівників Коростишівської міської ради.

Інформація голови Первинної профспілкової організації працівників 
Коростишівської міської ради Наумова О.Г.

XXII. Виступили:
Наумов О.Г. інформував про вимоги міському голові Кохану І.М., а саме 

у встановлені законодавством терміни та спосіб вжити всіх вичерпних заходів, 
щодо припинення систематичних та триваючи порушень вимог законодавства 
про колективні договори, ЗУ «Про професійні спілки, їх права та гарантії 
діяльності», ЗУ «Про запобігання корупції» та законодавства про працю 
шляхом:

1. Прийняття рішення про скасування чи внесення змін до розпорядження 
№150-К від 21.05.2021 року «Про затвердження та введення в дію штатного 
розпису Коростишівської міської ради на 2021 рік в новій редакції» з метою 
приведення його у відповідність до прийнятих рішень міської ради та вимог 
чинного законодавства.

2. Прийняття рішення щодо приведення у відповідність до норм чинного 
законодавства процедури оплати праці працівникам Коростишівської міської 
ради та недопущення у подальшому подібних порушень.

3. Прийняття рішення у відповідності до норм ч. 2 ст. 34 Закону України 
«Про запобігання корупції» стосовно заступника міського голови з питань 
діяльності виконавчих органів ради -  Мілюхіна В.В.

4. Прийняття рішення щодо припинення незаконних дій керуючої справами 
виконавчого комітету Коростишівської МІСЬКОЇ ради -  І Іолсшко О.Ю. за 
систематичне порушення та ігнорування ст. 19 Конституції України, ст. 31 
КЗпП України, п. 3.1.2. Колективного договору, ст. 8, ст. 12 і Закону України 
«Про службу в органах місцевого самоврядування», частини 2, 3, 4 ст. 28 
Закону України «Про запобігання корупції».

5. Прийняття рішення щодо припинення незаконних дій керуючої справами 
виконавчого комітету Коростишівської міської ради -  Полєшко О.Ю. за 
перевищення повноважень, систематичне порушення та ігнорування ст. 19 
Конституції України, ст. 31 КЗпП України, п. 3.1.2. Колективного договору, 
рішень сьомої сесії Коростишівської міської ради восьмого скликання від 
16.02.2021 року №90, № 117 та № 118 та вимог розпоряджень міського голови 
№14 від 03.02.2021 року №152 від 07.05.2021 року «Про розподіл обов’язків між 
міським головою, секретарем міської ради, першим заступником, заступниками 
міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради та керуючою
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справами виконавчого комітету міської ради» щодо начальника відділу правової 
та кадрової роботи міської ради Окушко О.В.

Полешко О.ІО. наголосила, що Наумов О.Г., як посадова особа місцевого 
самоврядування, не повинен доносити недостовірну інформацію і має нести 
відповідальність її поширення. Також додала, що посадові обов’язки керуючої 
справами виконавчого комітету міської ради в зазначеному періоді визначені 
розпорядженнями міського голови від 03.02.2021 №14 та від 07.05.2021 №152 
«Про розподіл обов’язків між міським головою, секретарем міської ради, 
першим заступником, заступниками міського голови з питань діяльності 
виконавчих органів ради та керуючою справами виконавчого комітету міської 
ради» (далі -  розподіл обов’язків). Відповідно до розподілу обов’язків, керуюча 
справами:

- координує роботу структурних підрозділів апарату міської ради та її 
виконавчих органів, забезпечує ефективну їх взаємодію;

- забезпечує розробку проектів нормативно-правових актів (рішень 
міської ради, виконкому міської ради, розпоряджень міського голови); 
проводить експертизу проектів, пов’язаних з виконанням покладених на 
підпорядковані підрозділи міської ради завдань і обов’язків;

- безпосередньо спрямовує, координує і контролює роботу загального 
відділу та відділу правової та кадрової роботи.

Полєшко О.ІО. також інформувала, що рішенням сьомої сесії восьмого 
скликання Коростишівської міської ради від 16.02.2021 №117 «Про
затвердження плану діяльності з підготовки проектів регуляторних актів на 
2021 рік» (далі -  План) заплановано у І-ІІ кварталах 2021 року підготовка 
Положення про порядок оренди майна комунальної власності Коростишівської 
міської ради, методики розрахунку орендної плати та розподілу орендної плати 
(далі -  Положення про оренду). Розробниками відповідно до затвердженого 
Плану є відділ правової та кадрової роботи, відділ економічного розвитку, 
житлово-комунального господарства та благоустрою, фінансове управління 
Коростишівської міської ради. Розробником проекту регуляторного акту, 
зазначеним першим, є відділ правової та кадрової роботи.

Полєшко О.Ю. наголосила, що оскільки в обов’язки керуючої справами 
входить координація роботи структурних підрозділів міської ради, забезпечення 
розробки проектів нормативно-правових актів та безпосередня координація і 
спрямування роботи відділу правової та кадрової роботи, доручення та дії 
вчинялися в межах наданих повноважень. Інформація щодо невиконання 
посадових обов’язків Окушко О.В. офіційно викладена у доповідній записці. 
Також наголосила, що відповідно до Кодексу Законів про працю, у трудових 
колективах повинна бути створена обстановка нетерпимості до порушень 
трудової дисципліни, суворої товариської вимогливості до працівників, які 
несумлінно виконують трудові обов'язки. Щодо окремих несумлінних 
працівників застосовуються в необхідних випадках заходи дисциплінарного і 
громадського впливу. Таким чином, адміністрацією Коростишівської міської 
ради дотримуються вимоги чинного законодавства. Повідомила, що
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міським головою прийнято рішення щодо службового розслідування щодо 
посадової особи місцевого самоврядування Окушко О.В., начальника відділу 
правової та кадрової роботи. Наголосила, що Окушко О.В. є членом виборного 
органу профспілкової організації.

Полешко О.Ю. інформувала щодо дотримання вимог Закону України 
«Про запобігання корупції» заступником міського голови з питань діяльності 
виконавчих органів ради Мілюхіна В.В. А саме, що Мілюхіним В.В. було 
надано копію протоколу №1 від 26.12.2021 загальних зборів учасників ТОВ 
АЛЬТАЇР ЛТД», відповідно до якого Мілюхін В.В. був звільнений з посади 
директора та вийшов зі складу засновників товариства. Міським головою було 
зроблено запит за роз’ясненням до начальника відділу державної реєстрації 
юридичних осіб, фізичних осіб-підприємців та речових прав на нерухоме майно 
управління ЦНАП та отримано службову записку від 17.06.2021. В зазначеній 
службовій записці посадова особа повідомляє, що нею 27.12.2019 року була 
проведена реєстраційна дія в частині виходу зі складу засновників, але не 
проведена дія по зміні керівника, тому що єдиний засновник ТОВ «АЛЬТАІР 
ЛТД» не прийняв рішення про призначення нового керівника. А технічні 
можливості Єдиного державного реєстру не дають можливості змінити 
керівника підприємства, якщо на цю посаду не призначено іншу людину. 
Зазначила, що щодо Мілюхіна В.В. кадровою службою проведено 
спецперевірку, в ході якої було направлено запити до відповідних органів, в 
тому числі і до НАЗК. За результатами спецперевірки складено довідку. 
Інформації, що перешкоджає зайняттю Мілюхіним В.В. посади заступника 
міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради, не виявлено.

Полєшко ОЛО. інформувала щодо діяльності профспілки. Зазначила, що 
вважає неспроможним виборний профспілковий орган Первинної профспілкової 
організації працівників Коростишівської міської ради приймати рішення з 
огляду на те, що до його складу входить лише 3 особи. Про це констатує 
президія обласної профспілки. Не враховано рекомендації обласної профспілки 
про необхідність до обрання виборного профспілкового органу до 5-7 осіб, а 
також провести вибори до ревізійної комісії. Рекомендації були надані ще в 
березні місяці, і до цього часу не виконані. Додала, що профспілка повинна 
сприяти налагодженню позитивної взаємодії трудового колективу.

Полєшко О.Ю. із інформацією про те, що пройшла перевірка Держпраці, 
в результаті якої виявлено лише одне порушення.

Яковенко Є.П. інформувала про дане порушення, а саме про виплату 
авансу в січні 2021 року із запізненням у два дні.

Якименко А.О. підтвердив даний факт.

Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 
даного питання прийняти, як рішення ради.

XXII. Вирішили; Прийняти рішення з питання «Про вимоги та 
інформацію голови Первинної профспілкової організації працівників 
Коростишівської міської ради.»

15



Голосували: «За»-14; «Проти»-4 ; «Утримались»-0; «Не голосували»-1.
Рішення прийнято

Депутати Лукомсъкий М.Ю. та Вдовіна О.В. відлучилися від роботы сесіх.
(присутніх депутатів -17)

Бондарчук С.В. запропонував свою кандидатуру до складу секретаріату у 
зв’язку із тим, що Лукомський М.Ю. покинув засідання сесії.

Кохан 1.М. поставив на голосування пропозицію Бондарчука С.В.

Голосували: «За»-17; «Проти»-0 ; «Утримались»-!); «Не голосували»-!).
Прийнято

XXIII. Слухали:Про затвердження Статуту Комунального 
підприємства «Дубовець» Коростишівської міської ради Коростишівського 
району Житомирської області в новій редакції

Інформація заступника начальника відділу правової та кадрової роботи 
міської ради Зубро О.В. щодо обгрунтування даного проекту рішення.

XXIII. Виступили:
Бондарчук С.В. аргументував, що він проти встановлення торгівлі на 

території каньйону.
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XXIII. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про затвердження 
Статуту Комунального підприємства «Дубовець» Коростишівської міської 
ради Коростишівського району Житомирської області в новій редакції»

Голосували: «За»-10 «Проти»-0 ; «Утримались»-2 ; «Не голосували»-5.
Рішення не прийнято

XXIV. Слухали:Про надання адресної матеріальної допомоги
Інформація головного спеціаліста управління соціального захисту 

населення та охорони здоров’я щодо даного проекту рішення. Інформував, що 
допомога надається на лікування дітей сімей Закірових та Рзаєвих.

XXIV. Виступили:
Кохан І.М. поставив на голосування пропозицію: проект рішення з 

даного питання прийняти, як рішення ради.

XXIV. Вирішили: Прийняти рішення з питання «Про надання адресної 
матеріальної допомоги»
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Голосували: «За»-17; «Проти»-0 ; «Утримались»-!); «Не голосували»-0.
Рішення прийнято

Міський голова Кохан І.М. оголосив друге пленарне засідання 12 сесії
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